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Actielijst commissievergadering Sociaal Domein Kalenderjaar 2018/2019

Datum 
raad

Datum 
commissie

Onderwerp Toezegging Uitvoering

02.07.18 11.06.18
Hart voor de Stad De wethouder heeft hier nog niet met zijn college 

van Maastricht over gesproken. Dit wordt na het 
zomerreces opgepakt. Wellicht is het mogelijk dit 
onder dienstverlening van Maastricht te laten 
verrichten, maar het heeft zeker financiële 
consequenties. Hoeveel het kost wordt uitgezocht.
Het punt rondom de ontheffingen wordt nader 
onderzocht.
De wethouder gaat ervan uit dat het mogelijk is de 
commissie op de hoogte te brengen van de zaken 
die rond participatie in het verleden afgesproken 
waren.

Cie SD 13/05: binnenkort maakt 
de wethouder een afspraak met 
de dienstdoende ambtenaar van 
de gemeente Maastricht om te 
praten over het project Hart 
voor de Stad en te kijken wat de 
mogelijkheden voor de 
gemeente Valkenburg aan de 
Geul zijn.
28/5: verzoek voor afspraak is 
gemaakt, nog geen reactie uit 
Maastricht.
9/7: afspraak heeft 
plaatsgevonden. Valkenburg kan 
bij het initiatief en de 
coördinatie van Maastricht 
aanhaken of het zelf regelen. 
Op basis van het gesprek met de 
coördinator van de gemeente 
Maastricht concluderen wij dat 
dit veel ambtelijke capaciteit 
kost. In het kader van de al hoge 
werkdruk wordt daarom 
afgezien van deelname aan dit 
project.

01.10.18 10.09.18
Voorstel college betreffende 
centrumregeling verwerving jeugdhulp

De wethouder zegt toe te onderzoeken of het 
mogelijk is de raad te betrekken bij de 
toekomstige evaluatie van het Service Level 
Agreement, ongeacht of het besluit daarover bij 
het college ligt of niet.

Cie SD 13/05: het is de 
bedoeling om de raad in de 2e 
helft van dit jaar (misschien 
zelfs aan het einde van dit jaar) 
hierin mee te nemen. 
Eerst zal de evaluatie op de 
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agenda van het 
portefeuillehouders overleg 
Maastricht-Heuvelland geplaatst 
moeten worden. Dan kan ook 
besproken worden op welke 
wijze de raden bij de evaluatie 
betrokken worden.

11.02.19 21.01.19
Raadsinformatiebulletin (50) Plan van 
aanpak verwarde personen

Omdat de cijfers over 2018 nog niet binnen zijn 
kan de wethouder niet aangeven of armoede voor 
Valkenburg een specifieke indicator is. Het college 
hoopt deze gegevens zo snel mogelijk te kunnen 
verstrekken.

De wethouder gaat ervanuit dat het communicatie-
plan de eerstvolgende commissievergadering 
beschikbaar is.

Cie SD 13/05: daar waar dit kan 
c.q. nodig is wordt het 
communicatieplan aangepast, 
waarbij de ervaringsverhalen 
worden meegenomen.
De wethouder zegt toe te 
proberen het plan in normaal 
taalgebruik te herschrijven.
Het communicatieplan is 
bedoeld voor intern gebruik. 
Degene die er mee werken, 
kunnen er goed mee werken. 
Onlangs is RIB (19.46) over dit 
onderwerp verstuurd. Hierin 
staat de stand van zaken van de 
projecten zoals deze zijn 
opgesomd in het communicatie-
plan. Deze RIB is een uitwerking 
van het communicatieplan.

Schrijven (274) van Defence for Children 
inzake aandacht voor kinderen en 
jongeren

De wethouder heeft de resultaten van het 
afgeronde onderzoek om te kijken of er naast de 
gelden voor zwemlessen ook middelen beschikbaar 
zijn om te sporten nog steeds niet gezien. Hij zegt 
toe hier wel naar te vragen.

Cie SD 11/03: binnenkort ligt er 
een voorstel voor over het 
beschikbaar stellen van gelden 
voor zwemlessen voor kinderen.
De zwemlessen zijn geregeld. 
Ook voor andere sporten zijn er 
mogelijkheden via het 
Sportfonds.
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01.04.19 11.03.19
Presentatie inspraakversie concept 
beleidsplan Jeugdhulp Zuid Limburg 
2019/2022

Tot dusver waren de financiële middelen 
toereikend, maar de eindafrekening 2018 is nog 
niet bekend. Zodra deze gegevens beschikbaar zijn 
wordt de commissie daarvan in kennis gesteld.

De financiële resultaten van het 
sociale domein zijn op 13 juni 
2019 gepresenteerd in de 
commissie.
Cie 09/09: publieksvriendelijke 
versie Verordening jeugdhulp: 
bespreekpunt infographic over 
jeugdhulp in Maastricht en 
Heuvelland.

03.06.19 13.05.19
Brief (59) Omnibuzz inzake jaarverslag 
2018, 1e  begrotingswijziging 2019, 
conceptbegroting 2020 en 
meerjarenperspectief 2021-2023, met het 
verzoek aan de raad om vóór 13 mei a.s. 
een zienswijze in te dienen

Beheersmaatregelen: het doorvoeren van 
beheersmaatregelen is niet direct gekoppeld aan 
de zienswijze. De raad kan bijvoorbeeld ook 
besluiten om vanaf 2020 minder zones te doen. 
Door middel van de presentatie is geprobeerd aan 
te geven dat er niet veel opties zijn om uit te 
kiezen. De wethouder zegt toe de mogelijk in te 
voeren beheersmaatregelen op papier te zetten 
zodat de raad een afgewogen besluit kan nemen.

Bespreekpunt cie SD 13/06: de gemeente 
Valkenburg aan de Geul heeft als enige gemeente 
bij wijze van zienswijze aangegeven niet akkoord 
te gaan met de begroting van Omnibuzz. Naar 
aanleiding hiervan heeft Omnibuzz gevraagd een 
overleg in te plannen. 
De vraag is wat de commissie als advies aan het 
college meegeeft: 3 fracties hebben voorgesteld 
de huidige regeling te handhaven. De wethouder 
begrijpt de beweegredenen van de fracties, maar 
soms moet de gemeente de terging naar de nering 
zetten en daar kunnen alle kleine beetjes bij 
helpen. Als ook andere fracties het geen goed idee 
vinden om terug te gaan van 750 naar 590 zones, 
dan neemt de wethouder dit ter overweging mee 
richting het college. Uiteraard worden de sociale 
omstandigheden er eveneens bij betrokken.

Dit punt kan afgevoerd worden. 
Blijft onderwerp van discussie 
bij volgende bijstellingen van de 
begroting Omnibuzz.
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Presentatie onderwijsachterstanden-
beleid

Bespreekpunt cie SD 13/06: Als men variant 2 op 
de spreadsheet zou invullen dan zou men aan het 
einde van het traject meer overhouden, maar dan 
moet de rest gelijk blijven. Het is moeilijk om de 
kosten met elkaar te vergelijken, want het kost nu 
minder maar de gemeente krijgt straks ook meer 
geld van het Rijk. De wethouder zal proberen een 
goede doorbreking te maken van variant 2.

Dit komt in december in de raad 
voor besluitvorming, dan zal er 
ook een doorberekening van 
variant 2 toegevoegd worden.

Resultaten onderzoek jeugdarmoede in de 
gemeente Meerssen

De wethouder stelt voor dit onderwerp opnieuw te 
agenderen voor de eerstvolgende commissie SD.

Bespreekpunt cie SD 09/09.

Steunpunt Mantelzorg Zuid De wethouder stelt voor dit bespreekpunt in de 
eerstvolgende commissie te behandelen. Hiertoe 
wordt een overzicht opgesteld van hetgeen het 
steunpunt doet voor de € 50.000,00 en wat de 
eventuele overlap is tussen de diverse organisaties.

Bespreekpunt cie SD 09/09.

Raadsinformatiebulletin (22) WOZL 
overname draadbomen activiteit door 
Multifix

De voorzitter concludeert dat wordt voorgesteld 
aan het presidium voor te leggen of men de heer 
Dijk wil uitnodigen een toelichting te komen 
geven.

De vraag is doorgeleid naar het 
presidium.

01.07.19 13.06.19
Slotmanifestatie Er wordt over nagedacht hoe men de 

slotmanifestatie in de toekomst voor alle partijen 
goed vorm kan geven. De wethouder neemt het 
signaal van deze commissie mee naar het overleg 
op 27 juni a.s. met de schoolbesturen en de 
stichting Aktivitijd. De wethouder zegt toe de 
uitkomst van het overleg terug te koppelen na het 
zomerreces.

Voorstel college betreffende vaststellen 
Beleidsplan Jeugdhulp Zuid-Limburg 2019-
2022

Onderzoek naar de armoedeval: over de huidige 
situatie is vandaag overleg gevoerd met KWIZ en 
daarbij zijn de vervolgstappen waarop het college 
specifiek wil focussen uitgezet. Het lukt helaas 
niet om dit nog mee te nemen in de kadernota, 
maar dit wordt na het zomerreces zo snel mogelijk 
met de raad gedeeld zodat men dit in de 
besluitvorming rondom de programmabegroting 
kan meenemen. In de programmabegroting komen 

Wordt vervolgd. Stukken komen 
na de zomer.
Cie 09/09: bespreekpunt stand 
van zaken armoedeval
onderzoek.
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ook specifiek de lokale activiteit en situatie naar 
voren, uiteraard met de bijbehorende 
prijskaartjes.

Ten aanzien van de laagdrempelige voorzieningen 
zegt de wethouder toe hier op lokaal niveau extra 
aandacht aan te besteden, maar het wordt niet 
opgenomen in het beleidsplan.

Inburgering en integratie Het op te stellen beleid dient ergens tussen 1 
december 2019 en 1 maart 2020 ter besluitvorming 
aan de raad te worden voorgelegd. De commissie 
kan nu kennisnemen van onderliggende notitie en 
vragen stellen waarna het college de opmerkingen 
van de commissie zal meenemen in het op te 
stellen raadsvoorstel.

Effectief inzetten middelen: het college zou graag 
van de raad de beleidsvrijheid krijgen zodat men 
niet voor elk klein bedrag terug naar de raad 
hoeft. In de nota staan voorbeelden over de 
richting waaraan het college denkt. Het is de vraag 
of de raad dit al dan niet effectief vindt. 

De wethouder stelt voor nog 
even te wachten totdat het 
raadsvoorstel ter besluitvorming 
aan de raad wordt voorgelegd. 
Uiteraard wordt de raad in de 
tussentijd goed geïnformeerd.


